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Rada Miejska w Prudniku 

Radni-Sesja 

Protokół nr LXXXII/2023 

 
Integralną częścią protokołu jest transkrypcja z obrad sesji. 

/transkrypcja stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

LXXXII Sesja w dniu 31 sierpnia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 31 sierpnia 2023 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 14:03 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 19 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn 

Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 
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w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych 

2 

i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

Przewodnicząca Rady przywitała radnych i zaproszonych gości – zgodnie z pkt. 1 

transkrypcji, która jest integralną częścią protokołu. 

Daniela Długosz – Penca oraz Grzegorz Kaliciak zostali uhonorowani odznaką Honorowego 

Obywatela Prudnika. 

W dyskusji głos zabrali: 

- Grzegorz Zawiślak 

- Alicja Isalska 

- Zofia Zeprzałka – Krzemień 

- Daniela Długosz – Penca 

- Grzegorz Kaliciak 

/zgodnie z pkt. 1.1 transkrypcji/ 

 

2) Zmiana porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska poinformowała o zmianie porządku obrad. Zwróciła 

się do Burmistrza z prośbą o kilka słów. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak omówił wprowadzane zmiany. 

/zgodnie z pkt. 1. 2) transkrypcji/ 

Przewodnicząca poddała wnioski o zmianę porządku obrad pod głosowanie: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie sprzedaży 

nieruchomości niezabudowanych (druk nr 1401).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania nastąpiła zmiana w porządku obrad. 

 

3) Przyjęcie protokołu z LXXX sesji Rady Miejskiej z dnia 22 czerwca 2023 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXXX sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 22 czerwca 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXX sesji Rady Miejskiej z dnia 22 czerwca 2023 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

4) Przyjęcie protokołu z LXXXI sesji Rady Miejskiej z 2 sierpnia 2023 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXXX sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 2 sierpnia 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXXI sesji Rady Miejskiej z 2 sierpnia 2023 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 22 czerwca do  31 sierpnia 

2023r. Z ważniejszych rozpatrywanych spraw należy wymienić: 

1. Informuję Państwa, że Premier Rzeczpospolitej Polskiej przesłał do Sejmu projekt ustawy - 

o rewitalizacji rzeki Odry. W art. 2 projektu ustawy okre-ślono listę inwestycji mających na 

celu poprawę warunków środowisko-wych rzeki Odry  

w aspekcie ilości i jakości wody w rzece Odrze, a także środowiska wodnego oraz 

zwiększenia możliwości retencjonowania wody w obszarze zlewni Od-ry, zwanych dalej 

„inwestycjami dla Odry”. Za realizację przedmiotowych działań  

będzie odpowiedzialne Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie. Pod pozycją 27 

zamieszczona została inwestycja roboty budowlane związa-ne z budową zbiornika wodnego 

Ścinawa na rzece Ścinawa Niemodlińska w miejscowości Piorunkowice w gminach 

Korfantów i Prudnik wraz z infra-strukturą  

towarzyszącą; 75 000 000 zł 

Przedstawione w projekcie ustawy inwestycje mają za zadanie dążyć do zrealizowania dwóch 

celów: poprawy warunków bytowych fauny wodnej oraz zapewnienia odpowiednich zasobów 

wodnych w Odrze. Ujęte działania inwestycyjne obejmują zarówno działania renaturyzacyjne 

oraz działania w zakresie wykonania  

budowli piętrzących. 

Jak wcześniej Państwa informowałem w sprawie tej wspólnie z Burmistrzem Korfantowa 

panem  Januszem Wójcikiem odbyliśmy szereg spotkań z przedstawicielami Regionalnych 
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Zarządów Gospodarki  Wodnej przekonu-jąc te instytucje co  do zasadności budowy tego 

zbiornika. Decyzja ta będzie determinować szereg działań na przyszłość w tym po naszej 

stronie koniecz-ność skanalizowania Rudziczki i Mieszkowic.   

2. W dniu 19 lipca br otrzymaliśmy informację zgodnie z którą projekt Gminy Prudnik pn : 

„Remont nawierzchni jezdni i chodników przy ulicy Wybickiego  

w Prudniku” złożony w naborze wniosków na 2023 rok w ramach Rządowego Programu 

Rozwoju Dróg został zaakceptowany i otrzyma dofinansowanie  

w ramach tegoż programu w kwocie wynoszącej 570 343, 26 zł stanowiącej aż 80% wartości 

kosztorysowej planowanej inwestycji. 

Zakres rzeczowy projektu odnoszącego się do remontu nawierzchni i chodników przy ulicy 

Wybickiego w Prudniku (o wartości kosztorysowej wynoszącej 712 929,08  zł)  obejmuje 

wykonanie:  

- 1 604,77 m2 nowych nawierzchni jezdni oraz 

- 710,25 m2 chodników, 

Realizacja tego zadania planowana jest w roku bieżącym po udzieleniu zamówienia 

publicznego na jego realizację. 

3. W dniu 14 lipca br Gmina Prudnik w ramach ogłoszonego kolejnego naboru wniosków w 

ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na rok 2024 złożyła projekt pn „Przebudowa i 

rozbudowa dróg ul. Ogrodowej, Chrobrego  

i Kochanowskiego w Prudniku”. 

Złożony projekt swoim zakresem rzeczowym obejmuje m.in. następujące wydatki 

kwalifikowalne : 

- wymianę istniejącej nawierzchni bitumicznej oraz budowę nowych odcinków ulicy wraz z 

wykonaniem podbudowy kamiennej, 

- remont i przebudowę chodników , 

- remont i przebudowę zjazdów na posesje, 

- remont wpustów ulicznych z przyłączami, 

- budowę nowych odcinków kanalizacji deszczowej, 

- przebudowę oświetlenia ulicznego, 

- wykonanie nowej organizacji ruchu, 

- budowę nowych miejsc postojowych. 

Oprócz w/w elementów projekt zawiera również pozycje , które z uwagi na ich nie 

kwalifikowalność będą musiały zostać pokryte w ramach środków własnych i są to pozycje 

dotyczące: 

- wykonania elementów małej architektury, 

- wyburzenia starych komórek lokatorskich i budowę nowych, 

- budowę gniazd śmietnikowych oraz 

- nasadzenia zieleni niskiej ozdobnej. 

Zaktualizowany w miesiącu lipcu 2023 kosztorys inwestorski oszacował wartość w/w 

pełnego zakresu rzeczowego w wysokości brutto 6 925 512,16 zł przy czym wartość kosztów 

kwalifikowalnych wynosi brutto 6 262 790,71 zł.  

Zgodnie z uregulowaniami Rządowego Programu Rozwoju Dróg maksymalna wysokość 

dofinansowania może wynieść do 80% wartości a decyzja  

o ewentualnej wysokości dofinansowania podjęta zostanie przez organy administracji 

rządowej oceniające złożone projekty (tj. Urząd Wojewódzki, Ministerstwo) i na etapie 

składania projektu Gmina Prudnik nie jest w stanie określić procentowej wysokości 

ewentualnego dofinansowania. 

Pragnę ponadto poinformować że zgodnie z zapisami Rządowego Programu Rozwoju Dróg 

decyzja o wyborze zadań nastąpi w okresie czterech miesięcy od terminu złożenia projektów.      
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4. W dniu 17 lipca 2023 Gmina Prudnik złożyła wniosek pn „Budowa infrastruktury 

technicznej strefy przemysłowej w Prudniku” o jego dofinansowanie z Rządowego Funduszu 

Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych edycja piąta „Rozwój stref przemysłowych” 

W ramach złożonego projektu planowana jest budowa drogi dwukierunkowej łączącej 

istniejącą ulicę Przemysłową z sektorami położonymi w zachodniej  

i południowej części obszaru, dostosowanej do ruchu samochodów ciężarowych, 

wyposażonej w system odwodnienia i oświetlenia oraz chodnik i ścieżkę rowerową. 

Powiązaną infrastrukturę stanowić będą media niezbędne dla funkcjonowania infrastruktury 

obszaru aktywności gospodarczej. 

Wartość projektu oszacowano w wysokości 15.000.000,00  zł przy wnioskowanym 

dofinansowaniu w wysokości  14.700.000,00 zł co stanowi aż 98,00% wartości kosztów 

kwalifikowalnych projektu.   

Decyzji dotyczącej akceptacji złożonego projektu spodziewamy się na przestrzeni 

najbliższych pięciu miesięcy. 

5. W dniu 18 lipca 2023 Gmina Prudnik złożyła wniosek pn „Poprawa efektywności 

energetycznej budynków użyteczności publicznej na terenach wiejskich Gminy Prudnik.” o 

jego dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych 

edycja szósta „PGR” który dedykowany jest m.in. gminom na obszarach których 

funkcjonowały zlikwidowane państwowe przedsiębiorstwa gospodarki rolnej. 

W ramach złożonego projektu planujemy poprawę efektywności energetycznej czterech 

obiektów użyteczności publicznej tj Wiejskiego Dom Kultury  

w Szybowicach, Wiejskiego Domu Kultury w Rudziczce, Centrum Sportowego w 

Niemysłowicach oraz remizy Ochotniczej Straży Pożarnej w Piorunkowicach tj obiektów 

zlokalizowanych na terenach wiejskich Gminy Prudnik. 

Projekt swoim zakresem rzeczowym obejmować będzie w odniesieniu do budynków  

Wiejskiego Domu Kultury w Szybowicach, Wiejskiego Domu Kultury w Rudziczce i 

Centrum Sportowego w Niemysłowicach: 

-montaż instalacji paneli fotowoltaicznych wraz z magazynem energii,    

-montaż instalacji pompy ciepła dla potrzeb c.o. i c.w.u.,  

-przebudowę budynku w zakresie niezbędnym do montażu pompy ciepła  

i instalacji paneli fotowoltaicznych,    

-przebudowę i remont instalacji c.o. i c.w.u.,   

-przebudowę instalacji elektrycznej, 

-wymianę oświetlenia wewnętrznego i zewnętrznego, 

-konserwację i częściowy remont pokrycia dachowego,     

-wykonanie niezbędnych robót budowlanych i wykończeniowych,      

-wykonanie robót uzupełniających i towarzyszących. 

Natomiast w odniesieniu do budynku remizy Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Piorunkowicach projekt swoim zakresem rzeczowym obejmować będzie: 

-rozbudowę budynku remizy OSP w Piorunkowicach o pomieszczenie szatni – sali odpraw, 

-wykonanie fundamentów części rozbudowywanej, 

-wykonanie ścian zewnętrznych części rozbudowywanej, 

-wykonanie konstrukcji dachu i pokrycia dachowego części rozbudowywanej, 

-montaż stolarki okiennej i drzwiowej oraz bramy wjazdowej do remizy, 

-wykonanie niezbędnych instalacji wewnętrznych, 

-wykonanie robót wykończeniowych i towarzyszących, 

-wykonanie niezbędnego zagospodarowania terenu, 

-montaż instalacji paneli fotowoltaicznych wraz z magazynem energii,     

-montaż instalacji pompy ciepła dla potrzeb c.o., 

-przebudowę budynku w zakresie niezbędnym do montażu pompy ciepła  
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i instalacji paneli fotowoltaicznych,      

-wykonanie instalacji c.o.,  

-przebudowę instalacji elektrycznej, 

-wymianę oświetlenia wewnętrznego i zewnętrznego, 

-konserwację i częściowy remont pokrycia dachowego,     

-wykonanie niezbędnych robót budowlanych i wykończeniowych,      

-wykonanie robót uzupełniających i towarzyszących.                                      

W ramach zadania planowane jest wykonanie dokumentacji projektowej oraz audytów 

energetycznych dla wszystkich w/w czterech obiektów. 

Wartość projektu oszacowano w wysokości 2.500.000,00  zł przy wnioskowanym 

dofinansowaniu w wysokości 2 450 000,00 zł co stanowi aż 98,00% wartości kosztów 

kwalifikowalnych projektu.   

Decyzji dotyczącej akceptacji złożonego projektu spodziewamy się na przestrzeni 

najbliższych pięciu miesięcy. 

6. W maju br Gmina Prudnik złożyła w ramach ogłoszonego przez Ministra Sportu i 

Turystyki programu Rozwoju Lokalnej Infrastruktury Sportowej edycja 2023 projekt pn 

„Modernizacja zespołu miejskich obiektów sportowych położonych przy ul. Kolejowej w 

Prudniku.” który swoim zakresem rzeczowym obejmował:  

1) wykonanie boiska z trawy naturalnej o wymiarach 100x64 m wraz z bocznymi strefami 

bezpieczeństwa o szerokości 3 m.  

2) wykonanie sześciotorowej bieżni lekkoatletycznej z nawierzchni poliuretanowej o 

promieniu 35 metrów o dystansie 400 metrów oraz bieżnię prostą sześciotorową o długości 

130 metrów.   

Zaplanowana do wykonania bieżnia będzie wyposażona w: 

-skocznię do skoku w dal i trójskoku dwuścieżkową zakończoną po obydwu stronach 

zeskocznią 

otoczoną łapaczami piasku, 

-rzutnię do pchnięcia kulą (tor wykonany w nawierzchni z trawy naturalnej) 

-rzutnię do rzutu oszczepem, 

-rzutnię do rzutu młotem, 

-skocznię do skoku wzwyż, 

-skocznię do skoku o tyczce, dwuścieżkową, 

-rów z wodą do biegów przełajowych. 

3) zakup i montaż wyposażenia lekkoatletycznego obejmującego 244 pozycje. 

4) wykonanie budynku toalet. 

W/w zakres rzeczowy zgłoszonego projektu opiewał na wartość 9 252 253,40 zł a Gmina 

Prudnik wnioskowała o jego dofinansowanie maksymalną – dopuszczalną zapisami Programu 

– kwotą dotacji w wysokości 3 500 000,00 zł. 

Informuję że w dniu 13 lipca br na stronie Ministerstwa Sportu i Turystyki zamieszczony 

został protokół zbiorczy z oceny formalno-merytorycznej Zespołu do spraw opiniowania 

wniosków o dofinansowanie zadań inwestycyjnych ze środków Funduszu Rozwoju Kultury 

Fizycznej zawierających wykaz pozytywnie zweryfikowanych wniosków. 

Na tej liście z kwotą dofinansowania w wysokości 3, 5 mln zł (2,5 mln zł w roku 2024 oraz 

1,0 mln zł w roku 2025) zawarte jest zadanie Gminy Prudnik pn „ Modernizacja stadionu 

lekkoatletycznego przy ul. Kolejowej w Prudniku - bieżnia 400 m – obiekt certyfikowany”. 

Cieszy nas kolejne otrzymane dofinansowanie do tejże inwestycji.  

7. W dniu 14 lipca br ogłoszone zostały wyniki naboru wniosków do Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków w ramach którego Gmina Prudnik w miesiącu marcu złożyła 7 

wniosków : trzy w odniesieniu do zabytków do których tytuł prawny posiada Gmina Prudnik 

oraz cztery w odniesieniu do zabytków do których tytuł prawny mają inne podmioty. 
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Informuję, iż w wyniku podjętych decyzji dofinansowanie w ramach otrzymają dwa 

następujące zadania: 

1) „Renowacja zabytkowej kapliczki przy ul. Wiejskiej w Prudniku”, które uzyskało całą 

wnioskowaną kwotę dotacji w wysokości 490.000,00 zł. stanowiącą 98% wartości 

planowanych kosztów. 

Do tego zabytku tytuł prawny umożliwiający jego realizację posiada Gmina Prudnik.  

Z kolei drugim zadaniem które otrzymało dofinansowanie jest projekt pn:   

2) „Remont konserwatorski elewacji kościoła pw. św. Anny  

w Niemysłowicach”. Projekt ten również uzyskał całą wnioskowaną kwotę dotacji w 

wysokości  588.000,00 zł. stanowiącą również 98% wartości planowanych kosztów. Do tego 

zabytku tytuł prawny umożliwiający jego realizację posiada Parafia w Niemysłowicach.  

Mając na względzie uregulowania Rządowego Programu Odbudowy Zabytków  udostępnione 

zostały promesy wstępne dotyczące finansowania tych zadań, a tym samym  przygotowujemy 

się do  realizacji zadań. Na dzisiejszej sesji przedstawiam również projekt uchwały w sprawie 

przyznania dotacji dla parafii Niemysłowice.  

8. Na przełomie miesiąca czerwca i lipca br Gmina Prudnik złożyła do Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dwa wnioski  

o dofinansowanie w ramach konkursu „Dostępna przestrzeń publiczna”. Są to wnioski 

dotyczące : 

„Budowy ogólnodostępnego placu zabaw przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w 

Rudziczce.” oraz    

„Przebudowy toalet w części przyziemia budynku szkolnego z dostosowaniem do potrzeb 

osób z niepełnosprawnościami.” 

Wniosek pierwszy dotyczy budowy ogólnodostępnego placu zabaw przy Zespole Szkolno-

Przedszkolnym w Rudziczce i swoim zakresem rzeczowym obejmować będzie stworzenie 

placu zabaw dla dzieci z różnymi niepełnosprawnościami,  

w tym z niepełnosprawnościami intelektualnymi dostępnego dla dzieci zarówno pod 

względem architektonicznym, jak i informacyjno-komunikacyjnym. 

Wartość tego wniosku wynosi 684 867,26 zł a Gmina Prudnik ubiega się o jego 

dofinasowanie w kwocie 547 893,80 zł stanowiącej 80% kosztów kwalifikowalnych (tj 

maksymalną, dopuszczalna programem wysokość dofinansowania). 

Drugi z kolei złożony wniosek dotyczy Zespołu Szkół przy ul. Dąbrowskiego 2 swoim 

zakresem obejmuje przebudowę toalet w części przyziemia budynku szkolnego z 

dostosowaniem ich do potrzeb osób z niepełnosprawnościami. 

Wartość tego projektu wynosi 437 165,94 zł  a Gmina Prudnik ubiega się o jego 

dofinasowanie w kwocie 349 732,75 zł stanowiącej również 80% kosztów kwalifikowalnych 

(tj maksymalną, dopuszczalna programem wysokość dofinansowania).   

Realizację obydwu złożonych projektów - w przypadku otrzymania wnioskowanego 

dofinansowania – zaplanowano w roku przyszłym a informacja o ich zaakceptowaniu 

spodziewana jest w ciągu najbliższych 4 miesięcy.  

9. W miesiącu sierpniu br Gmina Prudnik złożyła do Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków (drugi nabór) siedem projektów, które ubiegać będą się  

o bezzwrotne dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Zgodnie z regulaminem naboru dofinansowanie z Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków przeznacza się na pokrycie wydatków związanych  

z realizacją zadań inwestycyjnych w ramach następujących obszarów inwestycyjnych: 

1) finansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków do którego tytuł prawny posiada jednostka organizacyjna 

zaliczana do sektora finansów publicznych 
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2) udzielanie przez wnioskodawcę dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Mając na względzie uwarunkowania Gmina Prudnik w ramach ogłoszonego naboru złożyła 

trzy projekty dotyczące zabytków do których posiada tytuł prawny oraz złożyła cztery 

projekty zgłoszone przez inne podmioty posiadające tytuł prawny do zabytku na które – w 

przypadku ich akceptacji – udzieli dotacji  

w kwocie pozyskanej w ramach Programu. 

Pragnę nadmienić, iż wszystkie złożone przez Gminę Prudnik ubiegają  

o dofinasowanie w wysokości aż 98% ich oszacowanej wartości. 

Informuję, iż w odniesieniu do zabytków do których tytuł prawny posiada Gmina Prudnik 

złożone zostały następujące projekty: 

Projekt nr 1 dotyczący renowacji zabytkowego pomnika św. Nepomucena w Łące 

Prudnickiej, gdzie wnioskujemy o dotację w kwocie 147 000,00 zł. 

Projekt nr 2 dotyczący renowacji zabytków zlokalizowanych na Rynku  

w Prudniku (pomnik św. Nepomucena, Kolumna Maryjna, Fontanna), gdzie wnioskujemy o 

dotację w kwocie 3 430 000,00 zł. 

Projekt nr 3 dotyczący renowacji zabytkowych czterech łuków przyporowych między 

ścianami bocznymi kamienicy mieszkalnej Rynek 2 i Sobieskiego 2 nad ul. Kościelną - 

przejście przedłużenie ul. Tkackiej – oraz trzech łuków przyporowych miedzy ścianami 

bocznymi kamienicy mieszkalnej Sobieskiego 6 i mur przy targu nad przedłużeniem ul. 

Tkackiej, w przypadku tegoż projektu wnioskujemy o dotację w kwocie 490 000,00 zł.    

Natomiast w odniesieniu do zabytków do których tytuł prawny mają inne podmioty – w 

wyniku ogłoszonego przez Gminę Prudnik naboru wniosków – złożone zostały cztery 

następujące projekty: 

Projekt nr 1 dotyczący prac konserwatorsko-restauratorskich przy ołtarzu głównym kościoła 

pw. Trójcy Świętej w Rudziczce, projekt został złożony przez parafię w Rudziczce, gdzie 

wnioskowana kwota dotacji opiewa na wartość                   681 590,00 zł. 

Projekt nr 2 dotyczący wymiany pokrycia dachu dachówkowego nieruchomości Wspólnoty 

Mieszkaniowej Sobieskiego 7-9 zabudowanej budynkiem oznaczonym nr 7, projekt został 

złożony przez Wspólnotę Mieszkaniową gdzie wnioskowana kwota dotacji opiewa na wartość 

103 880,00 zł. 

Projekt nr 3 dotyczący prac konserwatorsko-restauratorskie przy ołtarzu bocznym z rzeźbą 

św. Jana Nepomucena kościoła pw. Trójcy Świętej w Rudziczce, projekt został złożony przez 

parafię w Rudziczce, gdzie wnioskowana kwota dotacji opiewa na wartość 187 180,00 zł.  

Projekt nr 4 dotyczący remontu tynków strefy przyziemia na elewacji Domu Parafialnego 

oraz Plebanii przy Kościele św. Michała Archanioła w Prudniku, projekt został złożony przez 

parafię św. Michała Archanioła w Prudniku gdzie wnioskowana kwota dotacji opiewa na 

wartość 411 600,00 zł.   

Decyzji dotyczącej złożonych przez Gminę Prudnik spodziewam się w przeciągu kwartału i 

oczywiście o dalszych losach złożonych projektów będę informował na bieżąco. 

10. Na przełomie miesiąca lipca i sierpnia br Gmina Prudnik złożyła dwa wnioski o ich 

dofinansowanie  w ramach ósmej edycji Rządowego Programu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych. 

Informuję, iż złożonymi projektami są projekty: 

- projekt nr 1 „Rewitalizacja przestrzeni publicznej śródmieścia Prudnika”, gdzie przy 

szacowanej wartości projektu w wysokości 2 000 000,00 zł wnioskujemy  

o dotację w kwocie 1 800 000,00  zł. co stanowi 90% wartości planowanego  

projektu. Projekt swoim zakresem zakłada rewitalizację 4 podwórek położo-nych w 

śródmieściu miasta Prudnik, zlokalizowanych w obrębie ul. Piastow-skiej,  

Kościuszki i Jagiellońskiej, oraz modernizacji placu zabaw w obrębie ul. Szpitalnej. 
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- projekt nr 2 pn „ Rozwój infrastruktury wodno-kanalizacyjnej na terenie miasta Prudnik”  

gdzie przy szacowanej wartości projektu w wysokości 6 500 000,00 zł wnioskujemy o dotację 

w kwocie 6.175.000,00  zł. co sta-nowi 95% wartości planowanego projektu. Projekt swoim 

zakresem zakłada budowę sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w m. Prudnik jako uzbrojenie 

działek w obrębie ulic:   

Stanisława Maczka, gen. Andersa, Samuela Frankla, Zielna oraz Skowrońskiego,  Azaliowej, 

Kalinowej, Jaśminowej, modernizację kanalizacji deszczowej w rejonie ulic: Traugutta, 

Moniuszki, Chopina i Alei Lipowej. Decy-zji dotyczącej  

akceptacji złożonych projektów spodziewamy się na przestrzeni najbliższych 3-5 miesięcy. 

11. Zgodnie z planem budżetu Gminy Prudnik na 2023 rok, przeprowadzono następujące 

procedury przetargowe: 

1) ogłoszono i otwarto przetarg na: remont nawierzchni jezdni i chodników przy ulicy 

Wybickiego w Prudniku. Trwa procedura sprawdzania i oceny ofert. 

2) ogłoszono przetarg na: modernizację zdegradowanej infrastruktury mieszkaniowej - 

budynki ul. Morcinka 14 i 16 w Prudniku. Termin otwarcia ofert 08.09.2023 r. 

3) rozstrzygnięty został przetarg prowadzony przez grupę zakupową Voltra Sp. z o.o. na 

zakup energii elektrycznej dla Gminy Prudnik oraz jednostek i spółek gminy. Umowa 

zostanie podpisana z Tauron Sprzedaż Sp. z o.o. z Krakowa. Ceny jednostkowe energii 

elektrycznej netto na lata kształtują się następująco: 

Rok 2024 - 0,7899 zł/kWh netto 

Rok 2025 - 0,7152 zł/kWh netto  

Postępowanie w części na Rok 2026 unieważniono i ponownie ogłoszono przetarg. Otwarcie 

zaplanowane jest na 12.09.2023 r. 

4) ogłoszono przetarg na: modernizację budynku Wiejskiego Domu Kul-tury i Publicznego 

Przedszkola w Mieszkowicach. Termin otwarcia ofert 14.09.2023 r. 

12. Informuję, że w procedurze nieobjętej przepisami ustawy z dnia 11 września 2019 r. – 

Prawo zamówień publicznych w zakresie wyboru organizatora emisji obligacji komunalnych 

Gminy Prudnik w wymaganym terminie, tj. do dnia 14 sierpnia 2023 roku do godz. 12:45 

wpłynęły 3 oferty: 

1) PKO Bank Polski S.A., 02-515 Warszawa, ul. Puławska 15 

2) Bank Gospodarstwa Krajowego, 00-955 Warszawa, Aleje Jerozolim-skie 7 

3) Bank Polska Kasa Opieki  Spółka Akcyjna, 00-844 Warszawa, ul. Grzybowska 53/57 

Wybrana została oferta o najkorzystniejszej IRR, jak i najniższej sumie kosztów, którą  złożył 

PKO Bank Polski S.A.  

13. W dniu 4 sierpnia br podpisane zostały w Urzędzie Marszałkowskim Województwa 

Opolskiego dwie umowy na dofinasowanie projektów w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. Projektami tymi są: 

Projekt pn. „Przebudowa drogi w Wieszczynie, obręb Dębowiec” który – przypomnę - swoim 

zakresem rzeczowym obejmuje skomunikowanie wewnętrznej części miejscowości 

Wieszczyna (przy której zlokalizowany jest m.in. obiekt dzierżawionego obiektu schroniska) 

z drogą powiatową 1616 O relacji Prudnik – Pokrzywna poprzez przebudowę 391 mb drogi, 

która w chwili obecnej posiada status drogi wewnętrznej. Całkowity koszt projektu w wyniku 

przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego wynosi 769 752,18 zł.,  

a Gmina Prudnik pozyskała jego dofinansowanie w kwocie 489 793,00 zł to jest w – 

maksymalnej dopuszczalnej programem - wysokości 63,63% wartości kosztów 

kwalifikowalnych projektu. 

Drugim projektem jest projekt pn „Budowa kompleksu sportowo – rekreacyjnego przy 

Centrum Sportowym w Niemysłowicach”, który z kolei zakłada utworzenie kompleksu 

sportowo-rekreacyjnego w którym wydzielone zostaną dwie strefy aktywności: 
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a) strefa aktywności dzieci starszych wyposażona w urządzenia sprawnościowe dla dzieci w 

wieku powyżej 5 lat (tj. zestaw sprawnościowy „sześciobok z linarium, ścianką 

wspinaczkowa i z drabinką oraz trampolina ziemna),  

b) stera aktywności dla młodzieży i dorosłych wyposażona w zestaw sprawnościowy z 

drążkami i drabinkami do wykonywania ćwiczeń na wolnym powietrzu z wykorzystaniem 

własnej masy ciała tzw. trening kalisteniczny. 

Projekt o całkowitej wartości brutto 114 646,63 zł otrzymał z kolei maksy-malne 

dofinansowanie określone w Programie Rozwoju Obszarów Wiejskich określone na poziomie 

63,63 % wartości kosztów kwalifikowalnych projek-tu co  

w przypadku niniejszego projektu oznacza kwotę 72 949,00 zł. W stosunku to tego projektu 

trwa procedura wyboru wykonawcy. 

14. W tym roku Gmina Prudnik po raz trzeci już zorganizowała akcję "Lato  

w mieście", z myślą o letnim wypoczynku dzieci i młodzieży, ale również dorosłych 

mieszkańców gminy. Rozpoczęła się w ostatnich dniach czerwca  

i zakończyła się w dniu wczorajszym. 

Tegoroczna akcja miała zdecydowanie otwarty charakter. W przedsięwzięcie 

zaangażowanych zostało pięć gminnych jednostek: Prudnicki Ośrodek Kultury, Agencja 

Sportu i Promocji, Muzeum Ziemi Prudnickiej, Biblioteka Publiczna oraz Kino Diana. 

W niemal każdą środę w ramach akcji lato w mieście organizowane były warsztaty, animacje 

i zajęcia dla dzieci. Różnorodność form aktywności fizycznych skierowana była zarówno do 

przedszkolaków, uczniów szkół podstawowych jak i dorosłych. Prowadzone zajęcia 

obejmowały warsztaty tenisa stołowego, łucznictwo, sztuki walki, lekkoatletykę, frisbee oraz 

gry i zabawy ruchowe. Na początku wakacji zostały zorganizowane animacje dla dzieci na 

kąpielisku letnim oraz udostępniony został wodny tor przeszkód. W ramach corocznych 

edycji odbyły się rywalizacje sportowe w ramach turniejów  

w koszykówkę streetball (rekordowa liczba 130 uczestników) piłkę nożną  

(24 zawodników), siatkówkę, tenis ziemny. Łącznie wzięło udział ok. 400 dzieci w akcji 

„Lato w mieście”. 

23 czerwca br. otwarto kolejny sezon letni na Kąpielisku Miejskim przy  

ul. Zwycięstwa w Prudniku. W tym roku przygotowano atrakcje dla najmłodszych gości 

kąpieliska, w postaci zabawek wodnych. Dodatkowo od 23 czerwca do 14 lipca na basenie 

udostępniony po raz kolejny był wodny tor przeszkód, który cieszył się ogromną 

popularnością, a także zorganizowano animacje dla dzieci.  

Jednocześnie z otwarciem basenu letniego przy ul. Zwycięstwa, na okres wakacyjny (od 23 

czerwca do 31 sierpnia br.) nastąpiła przerwa techniczna  

w działaniu krytej pływalni „Sójka” przy ul. Podgórnej 7. 

W drugim miesiącu akcji letniej w Gminie Prudnik przygotowano kolejne propozycje dla 

mieszkańców oraz przyjezdnych. 

W sierpniu br. szereg atrakcji związanych ze sportem i aktywnym wypoczynkiem ponownie 

zapewniła Agencja Sportu i Promocji w Prudniku, m.in. dzień otwarty w „Legionku”, turniej 

siatkówki plażowej, zabawy ruchowe, lekkoatletyka dla dzieci, turniej tenisa ziemnego, 

turniej piłki nożnej, karate dla dzieci. Część z tych atrakcji zorganizowano w ramach 

sportowych śród, o których wcześniej wspominałem. 

W minioną niedzielę Agencja Sportu i Promocji w Prudniku zorganizowała Rodzinny Piknik 

na zakończenie wakacji pn. „Legenda Dzikiego Zachodu” 

Wydarzenie odbyło się w Parku Miejskim, w godz. 14:00-19:00. 

W programie pikniku zaplanowano: 

- warsztaty kulinarne, 

- animacje na scenie, 

- strefę chillout, 
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- pokazy strażackie, 

- pokaz pierwszej pomocy, 

- miasteczko policji, 

- konkurencje sportowe, w tym łucznictwo, zawody rodzinne w lekkoatletyce,  

- Holi Święto Kolorów - wydarzenie zewnętrzne realizowane we współpracy  

z Organizatorem 

- dla dzieci dmuchańce oraz animacje (malowanie buziek, warkoczyki, tatuaże  

i wiele innych), 

- końskie zacisze,  

- zabawę country z nauką tańca, 

- a także Parkową Grę Terenową, która była okazją do bliższego poznania zarówno naszego 

prudnickiego parku, jak i świata dzikiego zachodu. W grze wystartowało 200 osób, a za 

udział w zabawie dzieci otrzymały upominki. 

Wydarzenie zostało dofinansowane ze środków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

15. W okresie wakacji na obiektach sportowych trwały prace porządkowe  

i remontowe. Z ważniejszych zadań wykonana została wymiana nawierzchni na całości 

boiska na nową sztuczną trawę zasypaną piaskiem kwarcowym. 

W Łące Prudnickiej zamontowano m.in. ławki dla kibiców, natomiast drużyna Pogoni 

Prudnik ze względu na remont stadionu przy ul. Kolejowej trenuje obecnie na Stadionie przy 

ul. Włoskiej, który został dostosowany do wymogów. Wymienione zostały bramki na nowe 

atestowane. Wyrównana została część boiska piłkarskiego w rejonie bramek oraz położona 

trawa z rolki.  

Natomiast na stadionie przy ul. Kolejowej trwają obecnie prace ziemne oraz rozbiórka 

elementów betonowych ogrodzenia i trybun. 

16. W dniach 21-23 lipca 2023 r. w Prudniku-Lesie odbył się XVI Zlot Motocyklowy, 

organizowany przez Opolskie Towarzystwo Motocyklowe. 

Gmina Prudnik i Agencja Sportu i Promocji w Prudniku włączyły się w organizację tego 

wydarzenia. M.in. podczas zlotu udostępniono stoisko promocyjne gminy, gdzie 

kolportowane były materiały informacyjne,  

a przyjezdnym uczestnikom wydarzenia udzielano informacji na temat atrakcji turystycznych 

Prudnika i okolic. 

XVI Zlot Motocyklowy w Prudniku było trzydniowym świętem pełnym adrenaliny, 

doskonałej muzyki i niezapomnianych atrakcji. 

Wydarzenie to jest corocznie jednym z najbardziej oczekiwanych spotkań motocyklowych w 

regionie i co roku przyciąga setki entuzjastów dwóch kultowych światów - motocykli i 

rockowej muzyki. Organizatorzy zadali sobie trud, aby zapewnić uczestnikom niezapomniane 

doznania i rozrywkę na najwyższym poziomie. 

W sobotę 22 lipca br. miałem przyjemność oficjalnie otworzyć zlot, wspólnie  

z Prezesem Stowarzyszenia OTM, Arturem Żurakowskim. 

W programie wydarzenia znalazły się liczne atrakcje, m.in.: parada motocyklowa, pokaz 

akrobacji na motocyklu, koncerty, konkursy, park zabaw, stoiska handlowe i gastronomiczne. 

Uczestniczyło w nim wielu mieszkańców Gminy Prudnik. 

17. W imieniu gminy Prudnik oraz Agencji Sportu i Promocji w Prudniku mam przyjemność 

zaprosić Państwa na jubileuszowy 10. Memoriał im. Stanisława Szozdy, który odbędzie się 

10.09.2023 r. Coroczny Memoriał na stałe już wpisał się w kalendarz imprez sportowych 

Polskiego Związku Kolarskiego i jest świadectwem naszej wdzięczności za sportowe 

dokonania Mistrza jakim był Stanisław Szozda. W tym roku, wzorem ubiegłego, dla 

młodszych mieszkańców gminy Agencja Sportu i Promocji przygotowała dodatkowe atrakcje, 

m.in. Paradę Rowerową do udziału w której zachęcam dzieci i młodzież do 11 roku życia. 



12 

 

Zaplanowanych jest wiele atrakcji: dmuchańce, animacje, fruitbike, degustacja potraw, w 

której udział weźmie Karol Okrasa, i wiele innych. Przewidziany jest również konkurs 

„Dobro z lasu”, dla kół gospodyń wiejskich i szkół o profilu gastronomicznym. Jeszcze 

dzisiaj można zgłaszać swój udział. Szczegóły na stronie Agencji Sportu i Promocji. 

Dodatkowo, dzień wcześniej, tj. 9 września w Sali kinowej Kina Diana odbędzie się Gala 

Jubileuszowa z okazji 10 lat Memoriału im. Stanisława Szozdy, która będzie okazją do 

wyróżnienia wszystkich tych, którzy przez lata okazali nieocenioną pomoc oraz czynnie brali 

udział w organizacji Memoriału. Po Gali odbędzie się koncert Magdaleny Meg Krzemień. Ze 

względu na ograniczoną ilość miejsc, wprowadzone zostały bezpłatne limitowane wejściówki, 

które można odebrać w Ratuszu w siedzibie Agencji Sportu i Promocji w Prudniku. Zostało 

ich już niewiele, dlatego zachęcam wszystkich zainteresowanych do jak najszybszego ich 

odbioru.  

18. W minioną sobotę w Czyżowicach odbyły się Dożynki Gminne – święto rolników z 

terenu  Gminy Prudnik. Z tego miejsca chciałbym bardzo podziękować naszym rolnikom  za 

trud i wysiłek w zebraniu każdego ziarna zboża. Bardzo dziękuję również wszystkim tym, 

którzy zaszczycili nasze święto swoją obecnością. 

Bardzo dziękuję również mieszkańcom Czyżowic za zaangażowanie się w przygotowanie 

tego święta. Cała oprawa tego wydarzenia sprawiała na-prawdę duże wrażenie. Szczególne 

podziękowania składam pani Sołtys i Radzie Sołeckiej, którzy poświęcili wiele czasu i energii 

na organizację doży-nek.  

Dziękuję za  umożliwienie podzielenia się symbolicznym bochnem chleba, którego 

chciałbym, aby nikomu w naszej gminie nie brakowało.  

19. Na zakończenie mojej informacji chciałbym przekazać trzy  smutne wiadomości. W 

sierpniu  zmarł były sołtys wsi Wierzbiec Pan Stanisław Juzwa. Funkcję Sołtysa piastował w 

kadencjach 2003-2007 i 2007- 2011. W tym samym miesiącu zmarli również  Pan  Andrzej 

Góra znany działacz społeczny i animator turystyki oraz Pan Adam Jocher były radny Rady 

Miejskiej w Prudniku  

i długoletni Dyrektor Ośrodka Sporu i Rekreacji w Prudniku. Cześć Ich Pamięci!  

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos 

odnośnie przedstawionej informacji? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Edward Mazur 

- Ryszard Czeczel 

- Ludmiła Lisowska 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/zgodnie z pkt. 2 transkrypcji/ 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Przewodnicząca rady Alicja Isalska poinformowała, że w programie esesja znajduje się 

sprawozdanie, z którym można się zapoznać. 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych 

w okresie od 23 czerwca 2023 r. do 31 sierpnia 2023 r. 

1.W dniu 26 czerwca 2023 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na LXXX sesji Rady w dniu 22 czerwca 2023 r., celem przekazania ich 

do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.   
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2. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone 

na sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.   

3. W dniu 2 sierpnia 2023 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na LXXXI sesji Rady w dniu 2 sierpnia 2023 r., celem przekazania ich do 

Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.   

4. 1 VIII 2023r złożyłam wiązankę  w ”Godzinie W” (Edward Mazur, Jacek Urbański, Marcin 

Krasoń) 

5. 4 VIII 2023r byłam na XVI Festiwalu Jazz Prudnik (Edward Mazur) 

6. 26 VIII 2023r brałam udział w Gminnych Dożynkach w Czyżowicach (Edward Mazur) 

7. 29 VIII 2023r brałam udział w obchodach jubileuszu 30-lecia istnienia  Straży Miejskiej 

(Jacek Urbański, Ludmiła Lisowska, Ryszard Czeczel) 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

W programie esesja znalazły się odpowiedzi na następujące interpelacje: 

1) 56/2023 zapytanie radnego Zygmunta Bochenka w sprawie oddelegowań do pracy 

związkowej związków zawodowych ZNP i NSZZ Solidarność dzialających w placówkach 

oświatowych gminy Prudnik w latach 2011-2018 

2) 57/2023 zapytanie radnego Marcina Krasonia w sprawie czy i kiedy zostanie 

zainstalowany drewniany plac zabaw dla dzieci przy WDK w Rudziczce 

3) 58/2023 zapytanie radnego Marcina Krasonia dotyczące tego czy w najbliższym czasie 

planowana jest przebudowa drogi krajowej nr 41 Prudnik - Piorunkowice 

4) 59/2023 zapytanie radnego Marcina Krasonia dotyczące planów remontu drogi w 

miejscowości Rudziczka w kierunku Ścinawy Małej 

5) 61/2023 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie stworzenia wykazu 

miejsc zaniedbanych należących do osób prywatnych 

6) 62/2023 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie uzupełnienia 

oznakowania na ścieżce rowerowej wzdłuż ul. Poniatowskiego 

7) 63/2023 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie możliwości 

zamontowania dodatkowych ławek w miejscach, gdzie znajduje się zieleń 

8) 64/2023 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie planów dotyczących 

składowiska materiałów budowlanych przy ul. Poniatowskiego 

9) 65/2023 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie oceny przez 

odpowiednie służby stanu estetycznego stawu przy ul. Poniatowskiego 

10) 66/2023 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie zadań 

świadczonych na rzecz Gminy przez ZUK oraz ewentualnych kar finansowych z tytułu ich 

wykonywania 

11) 67/2023 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego dotycząca środków 

otrzymanych z budżetu państwa dla gmin górskich na realizację budowy ul. działkowej 

/zgodnie z pkt. 4 transkrypcji/  

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska oznajmiła, że interpelacje można składać pisemnie do 

Biura Rady. Zapytała czy ktoś chciałby przedstawić interpelację? 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Edward Mazur 

/zgodnie z pkt. 5 transkrypcji. 
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6. Informacje o wynikach ekonomiczno-finansowych za 2022 rok miejskich spółek 

prawa handlowego, w których gmina Prudnik posiada udziały: 

1) Informacja Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 1390) 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska powitała Prezesa Zakładu Energetyki Cieplnej 

Stanisława Polasza. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

/zgodnie z pkt. 6. 1 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia Informacji Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 1390).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 4/ 

 

2) Informacja Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 1391) 

Przewodnicząca Rady powitała Prezesa  ZWiK Adama Szczepańskiego. Zwróciła się do 

radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jacek Urbański 

- Zbigniew Kosiński 

- Ludmiła Lisowska 

/zgodnie z pkt. 6. 2. transkrypcji/  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 1391).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 5/ 
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3) Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 1392) 

Przewodnicząca Rady powitała Prezesa  ZUK Władysława Podróżnego. Zwróciła się do 

radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Stanisław Mięczakowski 

- Jacek Urbański 

- Stanisław Mięczakowski (Ad Vocem) 

- Zygmunt Trojniak 

- Zygmunt Trojniak (Ad Vocem) 

- Paweł Licznar 

- Stanisław Mięczakowski (Ad Vocem) 

- Zygmunt Trojniak (Ad Vocem) 

- Ludmiła Lisowska 

- Rafał Bolibrzuch 

- Adam Szczepański 

- Aleksander Gacek 

- Grzegorz Zawiślak 

- Katarzyna Staniaszek 

/zgodnie z pkt. 6. 3. transkrypcji/ 

Po zakończonej dyskusji przejęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 1392).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (5) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Trojniak, Arkadiusz Zaczyński 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 6/ 

 

4) Informacja Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk nr 

1393) 

Przewodnicząca Rady powitała Prezesa  PTBS Mirosława Czupkiewicza. Zwróciła się do 

radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk 

nr 1393).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Urszula Rzepiela 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 7/ 

 

5) Informacja SIM Opolskie Południe (druk nr 1394) 

Przewodnicząca Rady powitała przedstawicielki SIM Opolskie Południe. Zwróciła się do 

radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Rafał Bolibrzuch 

- Paulina Wróblewska 

/zgodnie z pkt. 6.5 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji SIM Opolskie Południe (druk nr 1394).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 8/ 

 

6) Informacja PKS Głubczyce (druk nr 1395) 

Przewodnicząca Rady powitała Prezesa  PKS Głubczyce Wiesława Bednarskiego. Zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacja PKS Głubczyce (druk nr 1395).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 
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Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 9/ 

 

7. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok (druk nr 1396) 

Przewodnicząca Rady przywitała Skarbnik Gminy Wioletę Zator. Oznajmiła, że wszystkie 

projekty były bardzo szczegółowo omawiane na komisjach. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

/zgodnie z pkt. 7.1 transkrypcji/  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok (druk nr 1396).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1254/2023 w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu/  

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1397) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Edward Mróz 

- Edward Mróz (Ad Vocem) 

- Grzegorz Zawiślak (Ad Vocem) 

- Zygmunt Trojniak 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Edward Mróz (Ad Vocem) 

- Paweł Licznar 

- Edward Mazur 

/zgodnie z pkt. 7.2 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1397).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1255/2023 zmieniająca uchwałę w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu/  

 

8. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1398) 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że wszystkie projekty z zakresu gospodarowania mieniem 

zostały szczegółowo omówione na komisjach. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1398).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1256/2023 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu/  

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością gruntową (druk nr 

1399) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości służebnością gruntową (druk nr 1399).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1257/2023 w sprawie obciążenia 

nieruchomości służebnością gruntową została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu/  

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 1400) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 1400).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1258/2023 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu/  

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych (druk nr 1401) 

 

Uchwała została zdjęta z porządku obrad. 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie nabycia udziału w nieruchomości wspólnej (druk nr 1402) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nabycia udziału w nieruchomości wspólnej (druk nr 1402).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1259/2023 w sprawie nabycia udziału 

w nieruchomości wspólnej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu/  
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6) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1403) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1403).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1260/2023 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu/  

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1404) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1404).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1261/2023 w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu/  

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1405) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1405).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1262/2023 w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu/  

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1406) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1406).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1263/2023 w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu/  

 

10) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 1407) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1407).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1264/2023 zmieniająca uchwałę w 

sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu/  

 

11) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 1408) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1408).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1265/2023 zmieniająca uchwałę w 

sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu/  

 

12) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 1409) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1409).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1266/2023 zmieniająca uchwałę w 

sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu/  

 

13) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 1410) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1410).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1267/2023 zmieniająca uchwałę w 

sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu/  

 

14) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 1411) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1411).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1268/2023 zmieniająca uchwałę w 

sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu/  

 

15) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 1412) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1412).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1269/2023 zmieniająca uchwałę w 

sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu/  

 

16) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 1413) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1413).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1270/2023 zmieniająca uchwałę w 

sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu/  

 

17) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 1414) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1414).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1271/2023 zmieniająca uchwałę w 

sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu/  

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk 

nr 1415) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 

1415).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 
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Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1272/2023 w sprawie propozycji 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu/  

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk 

nr 1416) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 

1416).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1273/2023 w sprawie propozycji 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu/  

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk 

nr 1417) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 

1417).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1274/2023 w sprawie propozycji 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu/  

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk 

nr 1418) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 
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1418).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1275/2023 w sprawie propozycji 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu/  

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk 

nr 1419) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 

1419).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1276/2023 w sprawie propozycji 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu/  

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w ewidencji zabytków z terenu Gminy Prudnik w roku 2023 (druk nr 1420) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w ewidencji zabytków z terenu Gminy Prudnik w roku 2023 (druk nr 1420).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 
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Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1277/2023 w sprawie przyznania 

dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w ewidencji zabytków z terenu Gminy 

Prudnik w roku 2023 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu/  

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do 

partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Poprawa efektywności energetycznej 

budynków użyteczności publicznej na terenie Gminy Prudnik, Gminy Głogówek i Gminy 

Biała” w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027 (druk nr 1421) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do 

partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Poprawa efektywności energetycznej 

budynków użyteczności publicznej na terenie Gminy Prudnik, Gminy Głogówek i Gminy 

Biała” w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-2027 (druk nr 1421).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1278/2023 w sprawie wyrażenia 

zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu 

pn. „Poprawa efektywności energetycznej budynków użyteczności publicznej na terenie 

Gminy Prudnik, Gminy Głogówek i Gminy Biała” w ramach Programu Fundusze Europejskie 

dla Opolskiego 2021-2027 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu/  

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Prudnik na lata 2023-2030 (druk nr 1422) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Prudnik na lata 2023-2030 (druk nr 1422).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1279/2023 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Prudnik na lata 2023-2030 została 

podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 35 do protokołu/  

 

9) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1423) 

W dyskusji udział wzięli:  

- Zygmunt Trojniak 

- Katarzyna Staniaszek 

/zgodnie z pkt. 9.9 transkrypcji/ 

Radny Zygmunt Trojniak złożył wniosek formalny o zmianę §3 na „Uchwała podlega 

ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Opolskiego i wchodzi w życie 

z dniem 1 stycznia 2023 r.” 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o zmianę paragrafu 3 uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1423).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (2) 
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Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1280/2023 zmieniająca uchwałę 

w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi2030 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 36 do protokołu/  

 

10) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwały w sprawie warunków i zasad korzystania z 

Dworca Autobusowego Prudnik (druk nr 1424) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwały w sprawie warunków i zasad korzystania z Dworca 

Autobusowego Prudnik (druk nr 1424).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1281/2023 zmieniająca uchwały w 

sprawie warunków i zasad korzystania z Dworca Autobusowego Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 37 do protokołu/  

 

11) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1425) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1425).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1282/2023 zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 38 do protokołu/  
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12) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie założenia Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego w Prudniku (druk nr 1426) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie założenia Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego w Prudniku (druk nr 1426).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1283/2023 zmieniająca uchwałę w 

sprawie założenia Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 39 do protokołu/  

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w 

Opolu informacji o kandydatach na ławników (druk nr 1427) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Opolu 

informacji o kandydatach na ławników (druk nr 1427).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1284/2023 w sprawie zaciągnięcia od 

Komendanta Wojewódzkiego Policji w Opolu informacji o kandydatach na ławników została 

podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 40 do protokołu/  

 

14) Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez 

dalszego biegu (druk nr 1428) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez 

dalszego biegu (druk nr 1428).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1285/2023 w sprawie zgłoszenia 

kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 41 do protokołu/  

 

15) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1429) 

Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. O odczytanie uzasadnienia poprosiła 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zygmunta Bochenka. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1429).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Licznar 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1286/2023 w sprawie rozpatrzenia 

skargi została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 42 do protokołu/  

 

16) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1430) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Edward Mazur 

- Jacek Urbański 

- Alicja Isalska 

- Katarzyna Staniaszek 

- Zbigniew Kosiński 

- Zygmunt Bochenek 

- Stanisław Mięczakowski 

- Urszula Rzepiela 

/zgodnie z pkt. 9.16 transkrypcji/ 

Głosowano wniosek w sprawie: 

o zamknięcie dyskusji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o zdjęcie z dzisiejszego porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku projektu 

uchwały druk nr 1430 dot. rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Prudnika z dnia 

14.04.2023 r. i jednocześnie ponowne przekazanie w/w skargi do Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji celem przedstawienia przez Komisję projektu uchwały w tej sprawie..  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (1) 

Stanisław Mięczakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania uchwała została zdjęta z porządku obrad. 

 

17) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 

przeprowadzenia kontroli doraźnej (druk nr 1431) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Zygmunt Trojniak 

/zgodnie z pkt. 9. 17. transkrypcji/ 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Gajewski, Jacek Urbański 
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BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Czeczel 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 

przeprowadzenia kontroli doraźnej (druk nr 1431).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Czeczel 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1287/2023 zmieniająca uchwałę w 

sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli doraźnej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 43 do protokołu/  

 

18) Podjęcie uchwały w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, 

jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji (druk nr 1432) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie 

Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji (druk nr 1432).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Rożek 

BRAK GŁOSU (2) 

Ryszard Czeczel, Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXII/1288/2023 w sprawie reparacji, 

odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska poniosła z powodu napaści 

Niemiec oraz późniejszej okupacji została podjęta. 
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/uchwała stanowi załącznik nr 44 do protokołu/  

 

10. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LXXXIII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku. 

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje 

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika. 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Alicja Isalska 

  

 

  

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 

  

 


